

TECHNICAL
POLYAMIDES

*TECHNISCHE
POLYAMIDE*

UNVERSTÄRKT

GLASS FIBRE REINFORCED

[illegible]

The information provided in this documentation corresponds to our technical knowledge at the date of its publication. This information may be subject to revision at our discretion. The data provided fall within the average product properties and relate only to the material specified; the data may not be valid for our products when used in combination with any other materials or additives or in improper processes. The data provided cannot be considered as specification limits; they are not intended to replace any testing you may need to conduct to determine for yourself the suitability of a specific material for your particular purposes. The data provided have been obtained from tests which were carried out according to standard practice. The tests were performed on specimens DAM (dry as moulded conditions) according to ISO 1874-2, if no other conditions are required. Our technical service can complete the information included in this brochure by supplying additional data for further production and design. Technical data sheets and safety data sheets are available on request. All the products described are available in natural colour and black; in addition they can be supplied in a large range of colours tailored to specific customer requests. Some technical properties of coloured materials can deviate from the reported values relating to the natural grade. All the products are available in bags, octabins and bulk. For best production processing, we suggest drying the material at 80-100°C for 2 hours; we also recommend verifying granule moisture before the use of products which have been in stock for over 6 months.

We assume no responsibility for the improper use of the products described in this document.



www.nilit.com

Die in dieser Broschüre enthaltenen Daten entsprechen dem Informationsstand zum Zeitpunkt der Veröffentlichung. Diese Angaben können jederzeit von uns aktualisiert werden. Die veröffentlichten Daten sind Durchschnittswerte und beziehen sich auf die aufgeführten Produkte. Die genannten Werte können abweichen wenn Fremdstoffe beigemischt werden oder das Material unsachgemäß verarbeitet wird. Die veröffentlichten Daten dürfen nicht als Grenzwerte angesehen werden. Die Angaben können keine Tests ersetzen, die man für spezielle Applikationen benötigt. Die aufgeführten Werte stammen von Mustern, die gemäß den angegebenen Prüfverfahren ermittelt wurden. Die Prüfungen beziehen sich auf den spritzfrischen Zustand (DAM=dry as molded) gemäß ISO 1874-2, sofern keine anderen Konditionierungsbedingungen gefordert werden. Unsere Technik kann Ihnen weitere Informationen zu dieser Tabelle übermitteln. Technische Datenblätter sowie Sicherheitsdatenblätter sind auf Anfrage erhältlich. Die aufgelisteten Produkte sind in den Farben Natur und Schwarz verfügbar. Darüber hinaus bieten wir eine breite Farbpalette an und können auf spezielle Kundenwünsche eingehen. Farbeinstellungen können in den technischen Werten im Vergleich zu Natureinstellungen abweichen. Alle Materialien sind in Säcken, Oktabins und im Silo erhältlich. Um den Spritzgussprozess zu optimieren, sollte man das Produkt für 2 Stunden bei 80-100°C vortrocknen. Wir empfehlen Ihnen bei Materialien die länger als 6 Monate gelagert wurden die Feuchtigkeit vor der Verarbeitung zu überprüfen.

Wir übernehmen keine Haftung für unsachgemäße Verwendung der in dieser Broschüre beschriebenen Produkte.

NILIT LTD.

Maurizio Levi Road, Ramat Gabriel
23102 Migdal Haemek - ISRAEL
Phone +972 4 6544 504
Fax +972 4 6544 665
nilitplastics@nilit.com

EURONIL Spa

Via Moscova 1
20017 Rho (MI) - ITALY
Phone +39 02 93179722
Fax +39 02 93179766
euronil@nilit.com

FRISSETTA Polymer GmbH & Co. KG

Niedermatt 11
D-79694 Utzenfeld - GERMANY
Phone +49 76 73 887 0
Fax +49 76 73 887 220
frisetta@nilit.com

NILIT PLASTICS China

1006, Suncome Liauw's Plaza,
738 Shang cheng road, Pudong,
Shanghai. 200120 P.R. - CHINA
Phone +86-21-58360706
Fax +86-21-58360709
michael.liu@nilit.com

NILIT PLASTICS France

Phone + 33 3 87184512
Fax + 33 3 87184513
Mobile + 33 6070356690
christophe.richard@nilit.com

NILIT America Corporation

6903 International Drive
Greensboro N.C. 27409 - USA
Phone +1 336 6051 962
Fax +1 336 6051 951
nilitplastics@nilit.com